
2. Spørgetid (2010-114252)
Under dette punkt har alle taleret. Borgere kan frit møde frem og komme med indspark til Vesterbro 
Lokaludvalg, bede Lokaludvalget om hjælp til en sag, spørge til råds, kritisere en 
lokaludvalgsbeslutning osv.

bilag

Vesterbro Lokaludvalgs beslutning den 18.08.2010

Der var mødt 6 borgere til spørgetiden

Lilli Stagaard bad om ordet og talte for sagen om skøjtebanen, jf. pkt. 12 på dagsornden. 
Københavns Kommune har lavet en vurdering af at en skøjtebane kan/vil koste 6-8 mio kr., men 
Enghave Parkens Venner vil gerne søge efter en mere energirigtig løsning. Der er flere, der måske er 
interesserede i at gå ind i projektet fx Carlsberg. Konklusionene blev at ansøgningen blev trukket 
indtil næste møde...

Jørgen Krause mødte kl. 18.10 under behandlingen af dette punkt
Rasmus Vind Ludvigsen mødte kl. 18.15 under behandlingen af dette punkt




